

TGS - Referat Skabelon

Udvalg: Bestyrelse møde

Referent: Majbritt Fallesen

Dato: 19.02.2019

Tilstedeværende: Kenneth (KC), Per (PL), Majbritt (MF), Lars Bjerre (LB), Anders Bruun Madsen (ABM), Anders Weber-Jensen (AW)

Fraværende: Mona Madsen (MM), Jesper (JS), Brian (BA), Morten Olsen (MO), Tomas Vilholm (TV)

Dagsordenspunkt	Konklusion	Ansvarlig	Deadline
1) Godkendelse af referat	<p>Referatet godkendes, men underskrives på næste møde.</p> <p>Rekonstituering af bestyrelsen: Formand er Per Laursen, Næstformand er Kenneth Christensen. Dette får ingen indflydelse på udvalgsposterne. Dette sendes ud til medlemmerne.</p>	KC/ PL	
2) Bestyrelses seminar v/Per Laursen	<p>Drøftelse af de 3 indsatsområder som bestyrelsen har valgt at arbejde med.</p> <p><u>Omlægning til meterangivelse</u> frem for hvid/gul/blå/rød tee. Sigter mod en omlægning senest i 2020</p> <p><u>Ændrede/ Nye Medlemsskaber</u> Flexmedlemsskab på 649 kr. samt 2 greenfee billetter.</p> <p>Sommerhusmedlemsskab – hvor udlejerne kan købe et medlemskab til gæster/ lejere kan spille på 9-hulsbanen under udlejning. Prisen fastsættes til 995 kr. Der tages kontakt til Nova Sol, Dansommer for at de kan distribuere materialet til ejerne.</p> <p>Oplæg til medlemskabsstruktur fremlægges på mødet i august.</p>	PL	

	<p><u>Rolle fordeling og ansvar i bestyrelsen</u> Tages på næste bestyrelsesmøde.</p>		
3) Forventningsafstemning til bestyrelsens medlemmer og fremtidig organisering	Til næste bestyrelsesmøde sættes dette på dagsorden. Alle har gennemlæst og det vedhæftede og klar til at arbejde med dokumentet.	PL	
4) Henvendelser fra medlemmer	FU har kigget på henvendelserne og taget stilling til dem hver især. Kontoret, KC og PL svarer medlemmerne i henhold til behandlingen af sagerne.	PL	
5) Evt.	<p>Opflg. På punktet fra bestyrelsesmødet 10/12-18: Vedr. Bagskabe; Forslag om at leje 2x 40 cm til et stort skabs pris. – God idé, og der skrives et infobrev vedr. muligheden. / PL tager det videre.</p> <p>Husk at lukke igennem på banen for at sikre et godt flow. Husk at oprette nedslagsmærker. Evt skilt ved Gul tee på hul 1.</p> <p>Orientering om turnering GBB den 12/5</p>		
6) Næste møde	Det planlagte møde den 12/3 flyttes til den 19/3 kl. 18.		

Kenneth Christensen
Formand

Per Laursen
Næstformand

Tomas Vilholm

Majbritt Fallesen

Morten Olsen

Mona Madsen

Lars Bjerre

Anders Bruun Madsen
Suppleant

Anders Weber-Jensen
Suppleant